

Guru Yoga, Phowa & Pujas

上师瑜伽,破瓦与法會

By His Eminence Beru Khyentse Rinpoche

最尊贵的贝热钦则上师

15 to 21 May 2006



His Eminence Beru Khyentse Rinpoche was born in Nyethang, Central Tibet, in 1947. He was recognized by His Holiness, the 16th Karmapa to be the speech emanation of the 1st Jamyang Khyentse Wangpo, the great treasure revealer and founder of the Rime movement during the 19th century in Tibet. He is the emanation of the Manjushri and in his previous lives had reincarnated as the sage Vimalamitra and Jampal Shenyen in India; King Trisong Deutsen, Drakpa Gyaltzen, the incomparable master Gampopa and Dromtonpa in Tibet.

最尊貴貝魯欽哲仁波切於一九四七年誕生於西藏中部的涅塘。他被第十六大寶法王噶瑪巴所鑑認。他是第一世蔣揚欽哲旺波意的化身。第一世蔣揚欽哲旺波是偉大的伏藏師與十九世紀西藏不分派別(RIME)運動的創始人。他是文殊菩薩的化身并曾轉世為無垢友尊者、蔣帕申于印度、法王赤松德贊、达帕耀森、甘波巴祖師和丹同帕在西藏。

Guru Yoga 上师相应法

Guru yoga is the practice of meeting the awakened mind of the teacher on the spot. From the "Cloud of Joy" sadhana, Rinpoche will very concisely points out the essence of this practice, gives advice, and points out the implications for one's whole life.

上师相应瑜伽修持法,是心性觉醒时与上师在同一集点上融合。从“喜悦之云”的法本中,仁波切会很适合的指导在这个修持的精髓。给予忠告并指示其中个人生命的含意。

Phowa Teaching and Training*

破瓦的教法和训练*

The practice of Phowa is one of the profound teachings of Vajrayana. H.E. Beru Khyentse Rinpoche will be teaching 2 phowa styles out of the five styles of transference of consciousness from the Karma Kamsang tradition.

* Requires registration

破瓦是金刚承教法中很圆满的一种法王子贝热钦则仁波切会传此法门从噶玛噶桑传承中的五种转识修持的其中两种。

* 需要报名登记

Prosperity Puja 增益法會

Prosperity / Zambhala Puja would help to increase our worldly and spiritual wealth.

增益 / 财神法會會帮助增展世间和精神上的财富。

Enthronement Ceremony of Venerable Khyentse Wangchug 钦则旺邱座床典礼

Kurukulle Fire Puja 咕鲁咕咧火供

Initiation and practicing to Kurukulle helps the disciples to overcome obstacles, increase good fortune and creating a good condition for Dharma practice.

着手开始咕鲁咕咧的修持,能帮助弟子降服障碍,增展好运和在佛法修持上建立好的条件。

15 May 2006 Monday 星期一 8.00 pm to 10.00 pm	Dharma Teaching 佛学讲座 Guru Yoga – “Cloud of Joy” 上师相应 – “喜悦之云”
16 May 2006 Tuesday 星期二 8.00 pm to 10.00 pm	Dharma Teaching 佛学讲座 Guru Yoga – “Cloud of Joy” 上师相应 – “喜悦之云”
17 & 18 May 2006 Wednesday to Thurs 星期三 - 星期四 9.00 am to 10.00 pm	Phowa Teaching & Training: 破瓦教法与训练: Day 1 - Amitabha Phowa 第一天 - 阿弥陀佛破瓦 Day 2 - Vajrayogini Phowa 第二天 - 金刚亥母破瓦
19 May 2006 Friday 星期五 8.00 pm to 10.00 pm	Amitabha Empowerment 阿弥陀佛灌顶
20 May 2006 Saturday 星期六 9.00 am to 6.00 pm 8.00 pm to 10.00 pm	Prosperity Puja 增益法會 Zambhala Empowerment 财神灌顶
21 May 2006 Sunday 星期日 9.00 am to 12.00 noon 2.00 pm to 6.00 pm 8.00 pm to 10.00 pm	Enthronement Ceremony 座床典礼 Kurukulle Fire Puja 咕鲁咕咧火供 Kurukulle Empowerment 咕鲁咕咧灌顶

Please note that the daily break time are as follows 法会休息时间如下:

Lunch 午餐: 12.00 pm to 2.00 pm, Dinner 晚餐: 6.00 pm to 8.00 pm

Organised By:



Khyenkong Tharjay Buddhist Charitable Society

70A, Lorong 25A Geylang, Singapore 388255

Mailing Address: Singapore Post Centre Post Office,

PO Box 369, S 914013

www.khyenkong-tharjay.org

administrator@khyenkong-tharjay.org

For enquiries, please call 97972662 or 91063356

Venue Sponsor:



Ngee Ann Cultural Centre

Ngee Ann Auditorium

Teochew Bldg. 97 Tank Road

Buses / : 64, 123, 139, 143 (Nearest MRT : Dhoby Ghaut Station/Dhoby Ghaut)